
Afgelopen vrijdag 04/10 was het de 2de ronde van ons Clubkampioenschap. 

Altijd leuk om naar uit te kijken. We spelen 11 rondes doorheen het ganse seizoen in 2 reeksen. Ik 

speel in 2de afdeling (+- 1400/1800 ELO) en kwam vandaag uit tegen Konstantin C. Ik zag hem in de 

1ste ronde tegen Koen M. een knappe zet doen. Hij speelde met zwart 10. L b4+ zoals hieronder te 

zien is. 

Wit Koen M. - Zwart Konstantin C. 

 

De witspeler zag de enige goede zet (Ke2) niet maar speelde hier 11. L d2 waardoor Konstantin de 

partij in handen kreeg. Koen wist door zijn ervaring die partij wel nog te winnen, bekeken we toen 

nadien nog samen. 

Ik was dus op mijn hoede want die jonge gasten kunnen op een paar jaar tijd geweldig veel 

verbeteren. Half 8, stilte, iedereen met zijn neus naar de borden gericht, focus start de klok en…. 

Let’s go! 

Tijdens de opening werden dames snel geruild en kon ik een pionnetje weggraaien. 

 

Daarna kon ik de witspeler zijn koning onveilig krijgen en zelf rokeren maar daardoor was het spel 

helemaal nog niet gespeeld. Konstantin bood stevig weerwerk en even vreesde ik voor een gelijkspel. 

 



In de analyse nadien zag ik dat ballansmeter op en neer ging als een jojo tussen winst voor mij en een 

remise. Ik speelde dus niet solide in het eindspel met dubbele torens. Dat blijft toch zo verschrikkelijk 

moeilijk en ligt mij volledig niet. Gelukkig wist Konstantin die kansen niet te benutten. Er dreigde 

langs beide kanten een pionpromotie maar ik zag ook een matdreiging waardoor ik geen schrik meer 

moest hebben in de laatste zetten.  

 

Ik kon Konstantin schaakmat zetten op zet 45 na een snel gespeelde partij. We hadden beide nog 

meer dan een uur op de klok. Ik moet echt leren meer geduld te kweken en mijn tijd durven te 

nemen  

 

 

Nadien bekeken we samen met wat andere spelers van de club onze en andere gespeelde partijen. 

Bruno B. kwam nog opdagen terwijl die zelf niet moest spelen. Mark W. nam de tijd om tips te geven. 

Amai, wat kan hij op een menselijke en duidelijke manier uitleggen waar het in een partij soms om 

gaat. Daar heb je echt iets aan. Het is leuk dat iemand van dat schaakniveau zich meebuigt over 

partijen die voor hem van weinig betekenis kunnen zijn. Hartelijk dank daarvoor! 

Voor mij een zeer geslaagde avond dus en ik kijk al uit naar de volgende ronde. 

Jasper 

 


